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ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 
ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Πέμπτη, 27 Ιουλίου 2023 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ ΤΟΥΣ ΥΠΟΥΡΓΟΥΣ: 

1. Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης, κ. Άδωνι Γεωργιάδη

2. Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας, κα. Σοφία Ζαχαράκη

 . 
ΘΕΜΑ: «Προβλήματα κa ι δυσλειτουργίες κατά την υλοποίηση του προγράμματος 
του Προσωπικού Βοηθού»  

Κύριοι Υπουργοί,  

Το πρόγραμμα του Προσωπικού Βοηθού ήταν ένα πάγιο αίτημα του αναπηρικού κινήματος, γι’ 
αυτό και η σταδιακή υλοποίησή του, περίπου 1,5 χρόνο μετά την ψήφιση του σχετικού 
νομοσχεδίου, τον Οκτώβριο του 2021, είναι ένα πρώτο βήμα προς την προσπάθεια για την 
καλύτερη και ποιοτικότερη ζωή των ατόμων με αναπηρία. 

Ωστόσο κατά την πρώτη φάση της λειτουργίας του προγράμματος, παρουσιάστηκαν σοβαρά 
προβλήματα, τα οποία είναι σκόπιμο να αντιμετωπιστούν άμεσα, ώστε να μπορέσει να 
λειτουργήσει ουσιαστικά το πρόγραμμα, βοηθώντας χιλιάδες άτομα και οικογένειες Ελλήνων 
πολιτών. 

Αρχικά, ο μικρός αριθμός αιτήσεων από ενδιαφερόμενους ώστε να απασχοληθούν ως 
Προσωπικοί Βοηθοί, αναλογικά με τη πληθώρα αιτήσεων ατόμων με αναπηρία για να 
αποκτήσουν Προσωπικό Βοηθό, δημιουργεί το κυριότερο πρόβλημα υλοποίησης του 
προγράμματος.  

Φαίνεται πως κρίνεται αναγκαίο, να επιτραπεί σε συγγενικά πρόσωπα Α΄ και Β΄ βαθμού να 
δηλώσουν συμμετοχή στο πρόγραμμα ως προσωπικοί βοηθοί, που έως τώρα δεν μπορούν, και 
να αυξηθεί το ποσό της αμοιβής των ενδιαφερομένων, ώστε να αποτελέσει αυξημένο κίνητρο 
για εκδήλωση ενδιαφέροντος. Επιπλέον, να επανεξεταστεί το ηλικιακό όριο των δικαιούχων, 
καθώς με την έως τώρα ρύθμιση όσοι βρίσκονται άνω των 65 ετών, και ενώ χρήζουν αυξημένης 
φροντίδας, δεν τους δίνεται η δυνατότητα να συμμετέχουν στον Προσωπικό Βοηθό.  
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Τα δύο ανωτέρω προβλήματα, προφανώς δεν είναι τα μόνα, αλλά χαρακτηρίζονται ως τα πιο 
αναγκαία προς επίλυση κατά την αρχική εφαρμογή του προγράμματος. Είναι γεγονός πως 
χιλιάδες συμπολίτες μας σε όλη την Ελλάδα, και όχι μόνο την Αττική που έως τώρα εφαρμόζεται 
πιλοτικά, αναμένουν την επιτυχημένη υλοποίηση αυτού του προγράμματος. 

 
Ερωτάσθε κ.κ. Υπουργοί: 

1. Θα επιτραπεί σε συγγενείς Α’ και Β’ βαθμού ατόμων με αναπηρία, να δηλώνουν 
συμμετοχή ως Προσωπικοί Βοηθοί; 

2. Θα διευρυνθεί το ηλικιακό όριο των δικαιούχων και για τους άνω των 65 ετών; 
3. Πότε προβλέπεται η άμεση επέκταση του προγράμματος στην υπόλοιπη Ελλάδα, εκτός 

Αττικής που είναι το πιλοτικό; 
                        

Οι ερωτώντες  Βουλευτές 
 
 
 

Κωνσταντίνα (Νάντια) Γιαννακοπούλου 
 
 
 

Γιώργος Μουλκιώτης 
 
 
 

Αικατερίνη (Κατερίνα) Καζάνη 




